
 

  

東瀛遊澳洲馬拉松旅遊禮遇 
Australia marathon travel privilege at EGL Tours 

條款及細則： 
1. 此禮遇有效期由即日起至2025年4月30日。 

2. 此禮遇只適用於SUPREME現有客戶。 

3. 此禮遇只適用於選購澳洲黃金海岸馬拉松兩晚套票（每位再減$400）。 

4. 此禮遇只適用於在指定東瀛遊旅行社分店（旺角、銅鑼灣、沙田及九龍灣）預訂的指定旅遊套票。 

5. 客戶於預訂旅遊套票時須出示SUPREME App 內的e-ID 或出示SUPREME發出的短訊，方可享此等禮遇。 

6. 每位客戶可享用澳洲馬拉松旅遊套票禮遇乙次，而同行親友亦可享相同禮遇。 

7. 此禮遇不可兌換現金。客戶需繳付報名項目之差額，並不設找贖。 

8. 此禮遇不可與其他優惠同時使用，包括銀行推廣優惠。 

9. 所有項目一經確認，不可更改或取消。 

10. 如有任何疑問，請以 WhatsApp 聯絡東瀛遊：6688 0312。 

11. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此禮遇提供之服務/產品恕不
承擔任何責任及/或賠償。 

12. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則以及終止禮遇而不作另行通知。 

13. 如有任何爭議，本公司及東瀛遊保留最終決定權。 

 

Terms and conditions: 

1. This privilege is valid from now until 30 April 2025.  

2. This privilege is applicable to existing SUPREME customers only.  

3. This privilege is only applicable to the purchase of the Australia Gold Coast Marathon 2-night 
packages (an extra discount of $400 per person). 

4. This privilege is only applicable to the designated travel package booked through EGL Tours 
branches (Mong Kok, Causeway Bay, Sha Tin and Kowloon Bay). 

5. Customers must present the e-ID on their SUPREME App or show the MMS message sent by 
SUPREME when booking the travel package to enjoy this privilege. 

6. Each customer can enjoy Australia marathon travel privilege once, and accompanying 
relatives and friends are also eligible for this privilege. 

7. This privilege is not redeemable for cash. Customers must pay the difference for any 
additional items and no change will be provided. 

8. This privilege cannot be used in conjunction with other promotions, including bank 
promotional offers. 

9. Once confirmed, all items cannot be changed or cancelled. 

10. For any inquiries, please contact EGL Tours via WhatsApp: 6688 0312. 

11. Hutchison Telephone Company Limited (“The Company”) is not the provider or supplier of the 
offer and shall not be responsible for any matters relating to the service or product. 

12. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the 

https://api.whatsapp.com/send/?phone=66880312&text=%E6%88%91%E6%98%AFSUPREME%E5%AE%A2%E6%88%B6%EF%BC%8C%E6%83%B3%E4%BA%86%E8%A7%A3%E6%9B%B4%E5%A4%9A%E7%A6%AE%E9%81%87%E8%A9%B3%E6%83%85%E3%80%82&type=phone_number&app_absent=0
https://api.whatsapp.com/send/?phone=66880312&text=I%27m+SUPREME+customer%2C+I+want+to+know+more+details+about+the+privilege.&type=phone_number&app_absent=0


 

  

privilege at any time without prior notice or reason. 

13. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and EGL Tours shall 
be final and conclusive.  

 


